
 
 
 
Möte Klubbschackskommittén 
 
Skype torsdag 2 november 2017 20:00 
 
§1  Mötet öppnades 
 
§2  Dagordning fastställdes 
 
§3  Val av protokollförare  
Mats Sjödin valdes till protokollförare. 
 
§4  Föregående mötesprotokoll  
tittades igenom och lades till handlingarna. 
 
§5 Rapporter 

- Schackfyran 
   Kent rapporterade.  

- Yes 2 Chess 
   Kent rapporterade, i dagsläget ca 800 lag anmälda i bägge klasserna. 
   Ca 500 lag i femman och 300 lag i sexan,   

- Sikta mot stjärnorna 
   Inte något nytt att rapportera. 
 
§6 Ledarutbildning 

Mats drog sitt förslag.  Kommittén godkände förslaget och Mats jobbar vidare 
med att göra det klart. Reklam under SM och TFS råddes 
 

§7.   Budget 
        Budgeten gicks igenom och efter diskussion godkändes för att läggas fram till styrelsen.      
 Vissa kompletteringar ska göras. 
 
§8  Övriga frågor 

Schackläger diskuterades, när vi går ut och söker arrangörer vilka kravs som ställs. 
Arrangören ska erbjuda övernattningar. 

 
§11  Nästa möte 
  Onsdag den 17 januari kl. 20, via skype. 
 
§12  Mötet avslutades 
 P-O tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Mats Sjödin     Per-Olov Larsson 
  
 
Sekreterare     Ordförande 


